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El2bieta Rutkowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze proszq o informacjq, na j akim
etapie sq przygotowania do rozpoczqcia przebudowy/remontu ulicy Energetyk6w.
U2ytkownicy tej ulicy wielolaotnie p]'tajE o te inwestycje i z niecierpliwo6ciE czekajq
na zmiane nawierzchni.
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